

无购物站&无自费项目
NO SHOPPING & NO OPTIONAL

直飞大理
DIRECT FLIGHT
TO DALI

THE BEAUTY OF HUMANITY WINDY DALI

去有风的大理

4D
3N

中国云南
CHINA YUNNAN

在苍山洱海间听风讲述大理的故事

凤阳邑村



喜洲古镇



大理理想花园



洱海生态廊道S湾



包含往返机票
RETURN AIRFARE



精选4星酒店
ACCOMMODATION



特色膳食餐饮
SPECIALTY CUISINE



专业导游服务
GUIDE SERVICES



2+1VIP游览巴士
2+1 VIP COACH



特色亮点抢先看

TOUR HIGHLIGHTS

*图片和内容仅供参考 Images and content are for reference only.

凤阳邑村 FENGYANG YICUN



《去有风的地方》同款取景+赠电子照

凤阳邑村以保存完好的明清古建筑、石板小巷和浓厚乡土风情著称，是感受历史文化与田园生活的理想之地。

Renowned for its ancient architecture, stone alleys, and rustic charm, offering a glimpse of history and serene village life.

喜洲古镇 XIZHOU ANCIENT TOWN



赠送转角楼网红冰棒

大理最具代表性的历史文化古镇之一，以其保存完好的白族民居建筑、独特的地方风情和浓厚的历史文化氛围。

Features well-preserved Bai architecture and rich culture, offering a unique glimpse into Dali's traditions.

大理洱海生态廊道 ERHAI ECOLOGICAL CORRIDOR



打卡网红S湾，骑行赏美景

洱海S湾骑行“有风的地方”特别安排：自行车沿洱海骑行感受微风拂面，沉浸湖光山色。

Erhai S-Bay · Scenic Cycling Ride along the lake, embracing the fresh breeze and mountain views.

双廊古镇 SHUANGLANG ANCIENT TOWN



洱海边的千年古镇，白族风情与文艺气息交融，慢行石板路，邂逅最美海景与人文故事。

A thousand-year-old town by Erhai Lake, where Bai culture meets artistic charm. Stroll along stone-paved streets and soak in breathtaking lake views and rich history.

文笔村 WENBI VILLAGE



位于洱海边，以白族民居和传统手工艺闻名。宁静的环境与美丽的自然景观交织，是体验白族文化的理想之地。

Wenbi Village, by Erhai Lake, is known for its Bai architecture and crafts. Surrounded by peaceful landscapes, it offers a perfect blend of nature and Bai culture.

大理古城 DALI ANCIENT CITY



千年南诏古都，漫步青石街巷，赏苍洱风光，感受白族风情与悠然慢生活。

A thousand-year-old Nanzhao capital, where cobblestone streets, Bai culture, and stunning Cangshan-Erhai views create a timeless charm.

崇圣寺三塔 THREE PAGODAS OF CHONGSHENG TEMPLE



苍山洱海间的千年地标，以雄伟的千寻塔为中心，彰显古代佛教文化与建筑艺术之美，是大理必打卡之地。

A millennium-old landmark between Cangshan Mountain and Erhai Lake, showcasing the beauty of ancient Buddhist culture and architecture.

大理理想花园 FLOMIS GARDEN



五彩斑斓的花海、精致的木屋，四季花海，诗意栖居，苍洱美景环绕的浪漫打卡地。

A vibrant flower sea, exquisite cabins, and a year-round blooming paradise, surrounded by the romantic beauty of Cangshan and Erhai Lake.

大理理庭·苍山壹号 DALI LITING-CANGSHAN NO.1



特别安排：大理超豪华苍山壹号度假酒店 - 每间客房均配有宽敞私享泡汤池，让您在苍山洱海之间尽享惬意时光。

Liting Cangshan No.1 Resort, Dali - Each room boasts a spacious private hot spring bath, offering a relaxing retreat amidst Cangshan and Erhai.



行程路线一眼通

01 吉隆坡国际机场 – 大理 KUALA LUMPUR – DALI MOB

- 机场集合办理登记手续，前往大理。抵达后，前往酒店休息。
Depart from Kuala Lumpur International Airport to Dali - Check in hotel.

02 大理 DALI B D

- | | |
|---------------|--------------------------------------|
| • 文笔村 | Wenbi Village |
| • 双廊古镇 | Shuanglang Ancient Town |
| • 玉玑岛 | Yuji Island |
| • 小普陀寺 (车览) | Little Putuo Temple (Explore in car) |
| • 理想邦圣多里尼 | Dream Land Dali Santorini |
| • 理想花园 (包含门票) | Flomis Garden (Ticket Included) |
| • 大理古城 | Dali Ancient City |
| • 洋人街 | Yangren Street |

03 大理 DALI B D

- | | |
|---------------|---|
| • 崇圣寺三塔 (含门票) | Chongsheng Temple Three Pagodas (Ticket Included) |
| • 喜洲古镇 | Xizhou Ancient Town |
| • 凤阳邑村 | Fengyang Yicun |
| - 扎染坊 (外观) | - Indigo dye workshop (Outlook) |
| - 有风小院 (外观) | - Youfeng courtyard (Outlook) |
| - 观音井 | - Guanyin well |

04 大理 – 吉隆坡 DALI – KUALA LUMPUR B MOB

- | | |
|----------------------|--|
| • S湾骑自行车
-均含自行车体验 | Dali S Tour: Bay Bike Cycling
-include a cycling experience |
| • 送往机场，结束美好的旅程 | Transfer to Airport, end the wonderful journey. |





旅游信息必须懂

TOUR INFORMATION



航班信息 FLIGHT INFORMATION	8L 844	KUL	DLU	1810	2200
	8L 843	DLU	KUL	1315	1710

天 DAY	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	住宿 ACCOMODATION
01		机上用餐 Meal on board		大理漫悦·M花园酒店或同级 Dali Manyue. M Garden Hotel or similar
02	酒店早餐 Hotel Breakfast	-	秘制雪山鱼风味 Signature Snow Mountain Fish	大理理庭·苍山壹号 或同级 Dali Liting-Cangshan No. 1 or similar
03	酒店早餐 Hotel Breakfast	-	彝族风格餐+跳菜歌舞表演 Yi Ethnic Style Feast with Dance and Song Performance	大理理庭·苍山壹号 或同级 Dali Liting-Cangshan No. 1 or similar
04	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on board		-



条款与条规 Terms & Condition

仅供代理商使用 FOR AGENT USE

- 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
- 旅程、膳食、住宿和交通的先后顺序将根据当地接待社和天气情况可能会有所调整，恕不另行通知。
- 在无法预料的特殊情况下，尤其是在旅游旺季期间，我们将保留修改或取消行程的权利。
- 若宣传手册或任何传播媒介出现任何印刷错误或遗漏，本社概不负责，并保留更正的权利。
- 参与本社旅游团的每位成员必须对自己的安全和行为负责。
- 上述图片仅供参考，请以实际情况为准。
- 如因特殊情况（如交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等）产生额外费用，旅客需自行承担，我们不对此负责。

- Tour fare quoted is for Malaysian, non-Malaysian surcharge applied.
- The itinerary, meals, accommodations, and transportation are subject to adjustments without prior notice.
- The sequence of itinerary, meals, and accommodations will be arranged according to local hosts and weather conditions.
- In unforeseen circumstances, especially during peak travel seasons, we reserve the right to modify or cancel the itinerary.
- We are not responsible for errors or omissions in promotional materials and reserve the right to correct them.
- Each member participating in our tours is responsible for their own safety and conduct.
- The above images are for reference purposes only. Actual conditions may vary.
- In case of exceptional circumstances (e.g., delays, weather, illness, protests, war), additional costs will be borne by the travelers, and we are not liable.